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încheiat astăzi 28.11.2023, în cadrul şedinţei ordinare  a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 819 din  22.11.2023, în conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. a, alin. 4 
din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 18 consilieri locali. Absentează d-na consilier local, av. 
Gavril Elena. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua. Bine ați venit la ședința 
ordinară pe luna noiembrie, cu cele 13 proiecte pe ordinea de zi, plus unul cu manifestările  
organizate în perioada 1 - 31 decembrie. Vom avea un proiect pe care, deocamdată, îl amânăm. 
Chiar azi dimineață am avut o vizită oficială de la Poliția Animalelor și sunt lucruri care trebuie 
bine corelate și să nu ne grăbim să facem ceva rău acum.  De aceea, amânăm acest proiect 
pentru o ședință ulterioară, după ce ne clarificăm din punct de vedere a legislației. 
 Asadar supun aprobării dumneavoastră suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de 
hotărâre privind  aprobarea organizării şi desfăşurării unor manifestări cultural – artistice şi 
comemorative în perioada 1 – 31 decembrie 2023. 
 Suplimentarea ordinii de zi se aprobă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 
            Se supune spre aprobare ordinea de zi în totalitate, respectiv: 

           1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 30.10.2023, 10.11.2023 și 

17.11.2023; 

           2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe 

anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al 

Municipiului Fălticeni în Comisiile pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din 

cadrul unităţilor de învăţământ preuniversitar din municipiul Fălticeni- iniţiator, primar – 

prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  4. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi 

didactic auxiliar pentru luna OCTOMBRIE 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 

              5. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului 

Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  6. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special Asociației Județene 

pentru Apă și Canalizare Suceava să declanșeze procedura de selecție pentru desemnarea 

unui administrator în Consiliului de Administrație al Societății ACET S.A. Suceava conform 

prevederilor OUG nr.109/2011 privind guvernanța corporativă a întreprinderilor publice, cu 

modificările și completările ulterioare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

           7. Proiect de hotărâre privind aprobarea licitaţiei publice deschise pentru închirierea 

unui spaţiu situat pe strada Ion Creangă, nr.1, proprietate privată a Municipiului Fălticeni, 

în vederea desfăşurării unor activităţi de utilitate publică- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 



   8. Proiect de hotărâre privind organizarea licitaţiei publice deschise pentru vânzarea 

suprafeţei de 47 m.p., proprietate privată a municipiului Fălticeni, situat în municipiul 

Fălticeni, str. Botoșanilor, f.n. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  9. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ pentru 

„Introducere teren din extravilan în intravilan în vederea construirii unui ansamblu de 

locuințe individuale cu regim maxim de înălțime S+P+2E și a unui spațiu comercial cu 

regim maxim de înălțime P+E” generat de imobilul situat în județul Suceava, extravilanul și 

intravilanul municipiului Fălticeni, str. Caporal Popescu, f.n., identificat prin nr. cadastral 

41056, proprietatea S.C „ NOVA SOFIA – SARA TUR” S.R.L. - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

              10. Proiect de hotărâre privind stabilirea destinaţiei de bun disponibil în condiţiile 

legilor speciale, la dispoziţia Comisiei municipale de stabilire a dreptului de proprietate 

privată, a suprafeţei de 366 m.p. teren situat pe str. Victoriei, nr. 64,  pentru constituirea 

dreptului de proprietate în favoarea doamnei Pascaru Laura - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

11. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin 

domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea 

întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidenţele de 

cadastru şi carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

12. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe situate în municipiul 

Fălticeni, str. Pleșești Gane, nr. 53 D - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

           13. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizarii  și desfășurării unor manifestări 
cultura l- artistice și comemorative în perioada 1-31 decembrie 2023- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Ordinea de zi, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela supune la vot procesele- verbale 

ale ședințelor din data de 30.10.2023, 10.11.2023 și 17.11.2023, acestea fiind aprobate în 

unanimitate, respectiv cu 17 voturi „pentru”. 

 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Ați văzut  în referatul de aprobare și în 
raportul de specialitate tot ceea ce presupune această rectificare, atât la partea de dezvoltare, 
cât și la cea de funcționare. Încercăm să ne încadrăm și în ordonanța aceasta vestită, cu tot felul 
de probleme inerente, astfel încât să putem merge mai departe. După cum vedeți, am recuperat 
de la învățământ banii pe care  i-am dat, astfel  încât să putem asigura buna funcționare a altor 
sectoare. Săptămâna viitoare vom mai avea o rectificare bugetară. Toți spun că va mai fi o 
ordonanță de guvern. Am sperat că va fi până la această dată, la care avem noi ședința. În mod 
tradițional ședințele de guvern sunt joia. Joi e liber, dar vedem ce se întâmplă și săptămâna 
viitoare, să ne întâlnim din nou. Vă vom anunța în timp util, dacă e nevoie să ne întâlnim 
săptămâna viitoare pentru o rectificare bugetară, probabil pe data de 6 decembrie. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local, Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 



   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 11 voturi „pentru”. Următorii 
consilieri locali nu și-a exercitat dreptul de vot: Corbu Luminița, Pintilii Marius Claudiu, Darabă 
Iulian, Cojocaru Eugenia, Edu Anca,  Chirilă Violeta și Amarie Mariana. 
   Se trece la următorul proiect de hotărâre, respectiv proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Fălticeni în Comisiile pentru 
evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din cadrul unităţilor de învăţământ preuniversitar 
din municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;   

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este atributul Consiliului Local de a 
desemna reprezentanți dintre consilierii locali pentru a completa Comisia pentru evaluarea și 
asigurarea calităţii educaţiei din cadrul unităţilor de învăţământ. Propuneri, vă rog. Mai știți din 
anii trecuți cine mai era? 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Un singur reprezentant trebuie 
și să nu fiți și în consiliul de administrație. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: În urma exercitării votului 
secret, din numărul total de 18 voturi exprimate toți consilierii propuși sunt și desemnați după cum 
urmează: la Colegiul   Național “ Nicu Gane” Fălticeni - Darabă  Iulian, la  Colegiul   Tehnic “Mihai 
Băcescu” Fălticeni - Corbu Luminița, la  Colegiul “Vasile Lovinescu” Fălticeni -  Edu Anca, la 
Şcoala Gimnazială ” Alexandru Ioan Cuza” Fălticeni - Haidău Răzvan, la Şcoala Gimnazială ”Ion 
Irimescu” Fălticeni - Dulgheriu Maria,  Şcoala Gimnazială “Ioan Ciurea ”Fălticeni – Matei Gabriel, 
la Şcoala Gimnazială “Mihail Sadoveanu ”Fălticeni – Stoica Cozmin, la G.P.P. „PINOCCHIO” 
Fălticeni -  Pintilii Marius, la  G.P.N. „VOINICELUL” Fălticeni – Amariei Mariana, la   Creșa ”Sf. 
Ana” Fălticeni – Moroșanu Gabriel și la  Clubul Copiilor Fălticeni – Murariu  George Bogdan. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius- Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru luna 

OCTOMBRIE 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Era un capitol la rectificarea bugetară, 
în care am alocat bani pentru naveta cadrelor didactice din Fălticeni. O problemă veche. Am 
înțeles că de la anul se va rezolva și va fi preluată de bugetul de stat această sarcină fiscală. 
După cum vedeți, sumele nu sunt deloc mici. Ne costă cam la 150 mii lei pe an. Sunt bani pe 
care noi putem să îi folosim pentru alte investiții. Dar asta e legislația la momentul la care 
discutăm acum. Am înțeles că de la anul această sarcină va fi preluată de Ministerul Educației, 
ceea ce ne degrevează pe noi. La creșă, voi nu aveți navetiști? 
    D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Să știți că avem două cadre didactice. Una 
vine de la Suceava și una de la Rădășeni. 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: De la anul începe toată procedura cu 
aprobarea Consiliului de Administrație, cu tot. La anul când discutăm de bugetul pe anul 2024, la 
Creșă va trebui prinsă și naveta estimativ. 
   D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Și cadrele nedidactice? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Toată lumea. 
     D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Am și nedidactice. 



   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Când vom discuta la anul, măcar 
estimativ. Apoi, în timpul anului, din rectificări putem să ne mai echilibrăm, dar să fie deschis 
capitolul. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius- Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16  voturi „pentru”.  Dl. cons. 
local Pintilii Marius – Claudiu și d-na cons. local Corbu Luminița – Claudia nu și-au exercitat 
dreptul de vot.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  privind 

transformarea unor posturi din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: La solicitarea Spitalului Municipal 
Fălticeni, în urma promovărilor unor concursuri interne, trebuie modificat și statul de funcții. Le 
aveți în articolul 1, schematic, tot ceea ce vrem să modificăm acolo. 
   D-nul consilier local, prof.Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. D-na cons. 
local Cojocaru Eugenia – Liliana, d-na cons. local Edu Anca și d-na cons. local Chirilă Gabriela – 
Violeta nu și-au exercitat dreptul de vot. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
acordarea mandatului special Asociației Județene pentru Apă și Canalizare Suceava să 
declanșeze procedura de selecție pentru desemnarea unui administrator în Consiliului de 
Administrație al Societății ACET S.A. Suceava conform prevederilor OUG nr.109/2011 
privind guvernanța corporativă a întreprinderilor publice, cu modificările și completările 
ulterioare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Trebuie înlocuită doamna administrator 
Rodica Nistor, ieșită la pensie, pentru că a renunțat la mandat. Noi având calitatea de membri 
este necesar și acordul Consiliului Local. 
     D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor.  
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 



   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius- Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu  18 
voturi „pentru”.  
             Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

aprobarea licitaţiei publice deschise pentru închirierea unui spaţiu situat pe strada Ion 

Creangă, nr.1, proprietate privată a Municipiului Fălticeni, în vederea desfăşurării unor 

activităţi de utilitate publică- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba despre un spațiu la 
Policlinică. Era ocupat de un cetățean din Suceava și a renunțat. Spațiul a rămas disponibil, și îl 
scoatem din nou la licitație. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor.  
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
    D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Propuneri pentru comisie? 
   D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca din comisie să facă parte ca 
titular domnul Ilie Cosmin și ca supleant doamna Edu Anca. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18  voturi 
„pentru”.    
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
organizarea licitaţiei publice deschise pentru vânzarea suprafeţei de 47 m.p., proprietate 
privată a municipiului Fălticeni, situat în municipiul Fălticeni, str. Botoșanilor, f.n. - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este o suprafață de teren lungă,  dar 
este lată de 1 m. Am identificat-o în proiectul cu iluminatul public. Nu apare nici într-un document 
oficial. Facem un pic de regulă acolo și câștigăm niște bani la bugetul local. 
     D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor.  
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius- Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
   D-na secretar general municipiu, jr.Busuioc Mihaela: Și aici avem buletine de vot. 
Propuneri? 
   D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca membru titular pe domnul Sandu 
Sergiu și ca membru supleant pe domnul Haidău Răzvan. 
    D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Alte propuneri? Nu sunt. 
   În urma votului exercitat din totalul de 18 voturi exprimate, 17 voturi ”pentru”- dnul Sandu 
Sergiu și 17 voturi ”pentru”- dnul Haidău Răzvan. 



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu  18 
voturi „pentru”. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ pentru „Introducere teren din extravilan în 
intravilan în vederea construirii unui ansamblu de locuințe individuale cu regim maxim de 
înălțime S+P+2E și a unui spațiu comercial cu regim maxim de înălțime P+E” generat de 
imobilul situat în județul Suceava, extravilanul și intravilanul municipiului Fălticeni, str. 
Caporal Popescu, f.n., identificat prin nr. cadastral 41056, proprietatea S.C „ NOVA SOFIA 
– SARA TUR” S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: După ce a avut avizul de oportunitate, a 
obținut toate avizele necesare de la toate instituțiile statului cu competențe în acest lucru are 
nevoie de aprobarea documentaţiei de urbanism de către Consiliul Local. În primul rând 
introducere din extravilan în intravilan și apoi se conferă regimul maxim de înălțime. 
     D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor.  
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
      D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu  18 
voturi „pentru”. 
              Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
stabilirea destinaţiei de bun disponibil în condiţiile legilor speciale, la dispoziţia Comisiei 
municipale de stabilire a dreptului de proprietate privată, a suprafeţei de 366 m.p. teren 
situat pe str. Victoriei, nr. 64, pentru constituirea dreptului de proprietate în favoarea 
doamnei Pascaru Laura - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Are o suprafață de teren pe care o 
ocupă și are dreptul legal să o prindă  ca  ”suprafață teren aferentă locuinței ”,  conform Legii nr. 
18/1991. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Terenul este din domeniul 
privat și, ca să îl punem la dispoziția comisiei, ne trebuie hotărârea de consiliu. 
     D-nul consilier local, Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor.  
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
      D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius- Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu  18 
voturi „pentru”.  

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparţin domeniului privat al Municipiului 
Fălticeni a unor suprafeţe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a 
dreptului de proprietate în evidenţele de cadastru şi carte funciară - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt suprafețe de teren pe care le-am 
identificat, există fizic în teren, dar nu există în documentele noastre. Asta este o etapă pentru a 
le intabula. 



     D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor.  
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
      D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia                                                                                                                                             
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius- Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu  18 
voturi „pentru”.  

 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
repartizarea unei locuinţe situate în municipiul Fălticeni, str. Pleșești Gane, nr. 53 D - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba despre locuința pe care am 
achiziționat-o de la Consiliul Județean, situată pe str. Pleșești Gane.  
     D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor.  
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius- Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu  18 
voturi „pentru”.  

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

aprobarea organizării  și desfășurării unor manifestări cultural- artistice și comemorative 

în perioada 1-31 decembrie 2023- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Le aveți schematic, atât din punct de 
vedere financiar, cât și ca date. Prima manifestare este de ziua națională, pe 1 decembrie. Vă 
lansez invitația de a fi prezenți la statuia Eroilor. Va fi o manifestare nu  foarte lungă, dar trebuie 
cinstită ziua națională așa cum se cuvine. Apoi, vedeți toate evenimentele pe care le realizăm. Pe 
22 decembrie la Casa Cărții, apoi mergem la Biserica pe stil vechi. Pe 23 decembrie vine Moșul, 
ne devansăm, pentru că domnul Bulboacă este foarte aglomerat pe data de 24 decembrie. 
     D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor.  
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius- Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu  18 
voturi „pentru”.  
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 



            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
 
           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                             SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
  Consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu                 Jr. Mihaela Busuioc 
 

 

 

 


